
Referat af DAASDC bestyrelsesmøde. 
 

Onsdag d 23. august 2023, kl. 18, online, Jens Ole inviterer.                                                                           
Sted: Hjemme. 
Til stede: Lotte Vangsgaard, Svend-Erik Mosegaard Hansen, Jens Ole Jensen, Preben 
Hansen, Trine Andresen, Poul Hartmann Tyrrell og Birgitte Knak-Nielsen.  
 

Dagsorden Hvad drejer det sig 
om/beslutning 

Hvem gør hvad? 

1. Godkendelse af dagsorden. 
Referent og ordstyrer. 

 

Dagsorden godkendt. Birgitte valgt til referent. 
Svend-Erik valgt til ordstyrer 

2. Beslutningspunkt: 
Økonomi: Perioderegnskab 
2023. Svend-Erik. 

Svend-Erik fremlagde 
perioderegnskabet for 2023 

Svend-Erik 

3. Beslutningspunkt: Møde 
med Dans Danmark. Hvad 
skal vi have svar på? 
Konkrete spørgsmål?  
Forslag til nyt sted og ny 
dato? 

 

Der blev fundet 3 datoforslag 
i november til et møde med 
Dans Danmark og helst også 
Seniordans. 
Mødet planlægges til at være 
i Odense. 
Vi ønsker en konkretisering af 
organisationen og økonomien 
i Dans Danmark. 
Der skrives en indkaldelse 
med andre spørgsmål til Dans 
Danmark. 

Lotte kontakter og laver 
aftaler 
 
 
Lotte kontakter og laver 
aftaler. 
 
 
 
Spørgsmål: Lotte 
Indbydelse: Birgitte 

4. Beslutningspunkt: 
Ansøgning fra Hedens 
Squaredansere: USA caller 
til EC2024. se tidligere mail 
fra Hedens. Jeg forsøger at 
samle op på meninger fra 
vores mailkorrespondance 

Efter opsamling vedr. 
mailkorrespondancen valgte 
Trine på vegne af Hedens 
Squaredansere at 
tilbagekalde sin ansøgning om 
tilskud fra DAASDC til 
amerikansk caller. Klubben 
genovervejer, hvordan de vil 
forholde sig og melder 
tilbage.   
Bestyrelsen i DAASDC  
henstillede til, at der kun 
anvendes europæiske callere 
i selve programmet  for 
europæisk convention. 

 
 
 
 
Trine 



5. Beslutningspunkt: Svar til 
Claudia fra DAASDC 

 

Afvente tilbagemelding fra 
arrangørerne af EC24, 
hvorefter der laves et svar til 
alle forbund. 

Trine og Lotte 

6. Beslutningspunkt: 
Ansøgning fra Hedens 
Squaredansere vedr. 
reklame i infostandere ved 
opstart af sæson. Se 
medsendte 

 

Ansøgning fra Hedens 
godkendt. 

Trine giver besked til Hedens. 

7. Beslutningspunkt: Indhente 
regnskab og evaluering fra 
tidligere Conventions. 
Evt. kontakt til Henning 
Thomsen, tidligere kasserer: 
Har han noget liggende. 
Hvor skal de ligge? Ikke 
offentlig tilgængelig! 

 

Fremover gemmes kun 
regnskaber, hvor der er 
udbetalt underskudsgaranti 
og kun i 5 år. Der blev ikke 
rigtig taget stilling til, hvor 
regnskaberne skal gemmes, 
da det aldrig har været 
aktuelt.  
Henning Thomsen er blevet 
kontaktet og har svaret, at 
han havde enkelte 
evalueringer liggende. 

 
 
 
 
 
Birgitte arbejder med disse 
emner i forbindelse med 
revidering af Guidelines for 
Danish Conventions. 

8. Debatpunkt: Guidelines 
Danish Conventions. 
Henning Thomsen 
reviderede/renskrev dem 
sidst. Jeg har modtaget 
evaluering fra Sæby. 
Birgitte. 
 

Evaluering fra Sæby DC23 
sendes til Birgitte 

Lotte 

9. Debatpunkt: Guidelines EC: 
Hvad skal DAASDC forsøge 
at ændre? 
 

Det skal være muligt at nøjes 
med 3 til 4 sale under EC. 
Der skal arbejdes på, at 
landene stiller med de bedste 
callere. Hvis højere betaling 
ønskes af callerne, må 
forbundene betale.  

Lotte 

10. Debat/beslutningspunkt fra 
Birger/Ocean vedr. seminar 
i Sverige. Jeg har endnu ikke 
set en færdig dagsorden. 
Flere af emnerne er lavet 
under DGI. Kan vi evt. lave 

Det blev besluttet at DAASDC 
laver et lignende seminar i 3. 
weekend af marts 2024. 
Vi er inspireret af Birgers 
forslag og takker for hans 
initiativ. 

 
 
 
 
 
 



noget lignende, evt. den 
dag hvor vi skal diskutere 
DD.  

 

Vi vil arbejde med emnet 
digital hjælpecaller = en 
person, der kan styre et 
”bånd” til square-dance-
træning og indlæring. 
Alle byder ind med ideer til 
dagen eller måske dagene. 
En dans skal flyttes. Klubben 
kontaktes 

 
 
 
 
 
 
Tovholder: Jens Ole 
 
 
Lotte 

11. Debatpunkt: Deltagelse i 
MainPac. 

20 danske dansere, i alt 600 
dansere. Et virkelig godt 
arrangement med gode 
callere, gode faciliteter og 
godt organiseret. 
Der blev solgt en del EC24- T-
shirts. Der skal bestilles nye, 
især sorte til herrer. 
Der blev lagt en del EC24-
foldere. 
MainPac igen om 2 år. 

 
 
 
 
 
Lotte 

12. Beslutningspunkt: ”Hearing 
Aid system”: Mail fra 
Joachim.   
 

Ved MainPac prøvede Poul 
dette ”Hearing Aid System”. 
Systemet anvendes i Tyskland 
og har en sender, der sættes 
på forstærkeren og en 
modtager, som bæres af 
brugeren, den dårligt 
hørende. Callerstemmen 
kommer i det ene øre og 
musikken i det andet. 
Det besluttedes at indkøbe 4 
sendere og 8 modtager til 
afprøvning og udlån i starten. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Poul og Svend-Erik 

13. Eventuelt    Lotte har fået en henvendelse 
fra et band, der vil spille, 
vekslende med optræden af 
square dance. Evt. mere 
næste gang om dette.  

 
 
 
 
Lotte 

14. Næste møde      Næste møde bliver i 
forbindelse med mødet med 
Dans Danmark 

 
 
Lotte 

 
 
 



 


